
Het uitgeefvak is te zuur
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Een grote meerderheid is het blijkbaar eens met mijn pleidooi dat er teveel azijnzeikers en zuurpruimen in het
uitgeefvak zijn. Dik 80% onderschreef in onze poll deze stelling. Dat is leuk, maar nu? Hoe gaan we er met z'n
allen voor zorgen dat het vak een positieve uitstraling heeft en hoe zorgen we ervoor dat we met z'n allen sterk
staan voor onze branche? Dat is weer een vraag op zich. Misschien wat food for thought tijdens de
vakantieweken...
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